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VÁŠ DOPIS Čj:

ZE DNE:

NAŠE Čj.: UMCP21/O1400/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Bc. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

E-MAIL: andrea.skalnikova©praha21 .cz

DATUM: 19.01.2023

Zápis č. 1/2023 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 18.01.2023

Zahájeníjednání: 17:46 hod

Ukončeníjednání: 19:50 hod

Místojednání: Velká zasedacísíň

1. Účastníci jednání

Přítomni: Zdeněk Růžička — předseda komise

Bc. Andrea Skalníková — tajemnice komise

Jarmila Pyšnová, JUDr. Hana Pelčáková, Jiří Bureš, Zuzana Pěkná Vargová

MSc. — členové komise

Nepřítomni/Omluveni: Mgr. Martin Bruoth, Ing. Andrea Hejdučková, Blanka Exnerová -

členové komise

Přizvaní hosté: Martin Švejnoha, Dis.

2. Program

. Body'ednání

1. O kontejnerech na velkoobjemový odpad a () odpadovém hospodářství

informoval komisi Martin Švejnoha referent OŽPD. Komise byla informována o přidělení

kontejnerů od MHMP, jejichž počet se vletošním roce navýšil na 40 ks stím, že je

plánováno deset termínů přistavení kontejnerů na pololetí. Naopak počet kontejnerů na

zelený odpad byl snížen na 12 kusů na pololetí, ztoho důvodu budou dva termíny
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přistavení jeden v březnu a druhů v dubnu. Druhá výměna přistavených kontejnerů

v daném termínu je doplácena MČ, cca 3000,- na kontejner.

Komise navrhuje prověřit jaká jsou třeba povolení a postupy ke zřízení provozu

kompostárny na pozemcích parc. č. 584/10, 584/9 za hřbitovem. Pan Švejnoha se nabídl

zjistit potřebné informace do příštího zasedání komise.

Komise dále projednávala možnost svozu odpadu do kompostárny v Modleticích místo

sběrného dvora Brtek v Běchovicích, kvůli nižším cenám za výkup materiálu. Podrobněji

s dalšími informacemi bude tento návrh projednán na příštím zasedání komise.

Pan Švejnoha informoval komisi, že svozy odpadkových košů na aut. zastávkách provádí

firma jCDecaux ve všední dny v pondělí, středu a pátek, tedy ve stejné dny jako vyváží

odpadkové koše údržba MČ. Pan Švejnoha se domluví s paní Lambertovou, zda je možné

vyměnit nádoby na zastávkách za větší nebo navýšit počet svozů.

Paní Exnerová a paní Pyšnová napíšou článek do zpravodaje, který se bude týkat

přeplňování kontejnerů na tříděný odpad, ve kterém vyzve obyvatele kfocení

přeplněných stanovišť, s uvedením data a čísla stanoviště. Fotografie budou zasílány na

email panu Švejnohovy, nebo na nově vytvořenou emailovou adresu odpad@praha21.cz.

Podrobnosti zřízení nové emailové schránky budou projednány s vedoucím iT.

2. Parkovánív ulici Ochozská

Paní Hejdučková vznesla podnět na prověření situace parkování na nezpevněné ploše

naproti čínské restauraci. Komise byla informována o tom, že se jedná o soukromý

pozemek. Pan Růžička se domluvil svedoucím městské policie Karlem Kuberou, na

monitorování situace a fotografie bude posílat na email tajemnice komise.

3. Základnová stanice CETIN parc. č. 584/2 v k. ú. Újezd nad Lesy

Komise byla seznámena se záměrem výstavby základnové stanice CETIN. Komise

nedoporučuje stavbu stanice ve zmíněné lokalitě.

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O

4. Návrhy kjednání

. V ulici Rápošovská došlo k nové pokládce vodovodního potrubí. Po

rekonstrukci byla obnovena polovina vozovky a druhá část zůstala neopravená.

Situace mimo jiné nevyhovuje vtom, že auta rozjíždějí zelený pás v okolí silnice a

na vozovceje rozbahněná zemina a hluboké díry. Komise byla informována, že dílo

ještě nebylo zhotovitelem předáno.

- Na soukromém pozemku parc. č. 4312/36, se nachází vzrostlé borovice,

jejichž větve zasahují do chodníku MČ a znemožňují bezpečný průchod. Komise

navrhuje poslat vyzvu kořezu stromů majiteli pozemku a nápravě stávajícího
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stavu. V případě, že nedojde ve stanovené lhůtě k nápravě, navrhuje výzvu poslat

opakovaně s upozorněním, že MČ na náklady majitele provede odborný prořez

stromů takovým způsobem, aby vyhovoval podmínkám bezpečnosti provozu.

. Bod návrhu k projednání hlukového znečištění byl odložen na příští zasedání

komise, až bude přítomna paní Exnerová, aby podala bližší informace.

Zapsala dne: 19.01.2023 Ověři|:Z e “ěk  
Předáno k připomínkováníčlenům komise dne: 19.01.2023

Připomínky zapracovány: 23.01.2023

Zépis ověřen dne: 25" . A, 20 ZŠ

Termín příštíhojednáníje: 15. února 2023 Velká zasedací síň v 17:30 hod
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